

ladite Commission ne peut se dispenser de la maison de l'avenue Mont-Royal servant à la désinfection.

Sur proposition de M. l'échevin McKenna, il est

*Résolu:* Que le Département en Loi soit prié de dire à la Commission des Parcs si ladite Commission a Hygiène a le droit d'occuper ledit bâtiment.

7.—Soumise et lue une lettre du Club des Jardiniers et Fleuristes faisant certaines suggestions à la Commission en rapport avec l'amélioration des parcs et squares.

Renvoyée aux surintendants des parcs et squares et du parc Mont-Royal pour qu'ils soumettent, le plus tôt possible, un rapport conjoint à ce sujet.

8.—*Résolu:* Que le Surintendant du Parc Mont-Royal soit autorisé à faire terminer par la "Sicily Asphaltum Paving Co." l'asphaltage de la nouvelle partie du parc Mont-Royal (poste d'observation.)

9.—*Résolu:* Que le Surintendant du Parc Mont-Royal soit aussi autorisé à loger dans l'écurie de M. Alphonse Dazé, le cheval qu'il logeait dans l'écurie attenante à la maison du Club de Golf, avant que l'incendie ne l'ait détruite, pourvu que ledit M. Dazé ne charge rien à la Cité à ce sujet.

10.—Soumise et lue une lettre de Mme C. C. King, demandant, au nom de l'association dite "King's Daughters," que des chalets de nécessité soient construits sur la ferme Fletcher, près de certain terrain de jeu.

Renvoyée au Surintendant du parc Mont-Royal pour rapport.

11.—Soumis et lu un rapport du Surintendant des parcs et squares évaluant à \$610, les différents articles offerts en vente par Mlle Desmarteau, Ile Ste-Hélène, et déclarant qu'ils sont indispensables pour les travaux de ladite Ile.

*Résolu:* De demander au Conseil que ladite somme de \$610 soit votée à la Commission pour l'achat desdits articles.

12.—La Commission prend alors en considération la question des crédits supplémentaires et, après discussion, il est

*Résolu:* De soumettre au Conseil (1) un rapport demandant un crédit de \$10,000 pour la construction d'un quai permanent à l'Ile Ste-Hélène, ladite somme devant être imputée sur l'emprunt de \$50,000, pour améliorations à ladite Ile, (2) un rapport demandant une somme de \$69,193.75 pour l'exécution de travaux permanents, (3) un rapport demandant des crédits supplémentaires s'élevant à la somme de \$30,287 pour fins d'administration, etc., et (4) un rapport demandant une somme de \$4,000 pour la reconstruction du bâtiment de la ferme Fletcher détruit par l'incendie le 29 avril dernier.

La Commission s'ajourne alors à vendredi, 21 mai, à 3 heures p.m.

J.-E. GAUTHIER,

Secrétaire.

## COMMISSION DES PARCS ET TRAVERSES

Compte rendu de l'assemblée ajournée du 21 mai

Sont présents: MM. les échevins Lévesque, président, Nault, McKenna, Stearns et Leclaire.

1.—Une délégation du Comité *re* Monument LaFontaine se présente devant la Commission et demande que permission soit accordée audit Comité d'ériger ledit monument à certain endroit du parc LaFontaine.

*Résolu:* Que le Surintendant des Squares reçoive instruction de préparer un rapport à ce sujet pour la prochaine séance.

2.—Soumise et lue une lettre de M. Alf. Dubois, demandant d'être nommé assistant-surintendant de l'Ile Sainte-Hélène.

Déposée sur le bureau.

3.—Soumise et lue une lettre du chef de Police demandant à la Commission de prendre des mesures pour empêcher certains clubs de jouer à la balle sur la ferme Fletcher, entre l'avenue Duluth et la rue Rachel.

said Committee cannot dispense with the house on Mount-Royal avenue used for disinfection purposes.

On motion of Ald. McKenna, it was

*Resolved:* That the Law Department be requested to inform the Parks Committee as to whether the said Hygiene Committee has the right to occupy said house.

7.—Submitted and read a letter from the Club of Gardeners and Florists, making some suggestions to the Committee in connection with improvements to Parks and Squares.

Referred to the Superintendents of Parks and Squares and of Mount-Royal park, with instructions to submit as soon as possible a joint report thereon.

8.—*Resolved:* That the Mount-Royal park superintendent be authorized to order the Sicily Asphaltum Paving Co. to complete the asphalt paving of the new part of Mount-Royal park (Look-out.)

9.—*Resolved:* That the Mount-Royal park superintendent be also authorized to place in Mr. Alphonse Dazé's stable the horse he heretofore placed in the stable adjoining the Golf Club's house before it was destroyed by fire, provided the said Mr. Dazé shall not make any charge to the City in this connection.

10.—Submitted and read a letter from Mrs. C. C. King, asking, on behalf of the Kings Daughters Association, that lavatories be constructed on Fletcher's field near a certain playground.

Referred to the Mount-Royal superintendent for a report.

11.—Submitted and read a report from the superintendent of Parks and Squares valuing at \$610 the different articles offered for sale by Miss Desmarteau, on St. Helen's Island, and stating that the same were absolutely required for works on the said Island.

*Resolved:* That a report be made to Council asking that an appropriation of \$610 be voted to the Committee for the purchase of said articles.

12.—The Committee then considered the supplementary appropriations required, and after due deliberation, it was

*Resolved:* That a report be made to Council submitting (1) a report asking for an appropriation of \$10,000 to construct a permanent wharf at St. Helen's Island, the said sum to be charged against the \$50,000 loan for improvements to said Island (2) a report for an appropriation of \$69,193.75 for permanent works, (3) a report for supplementary appropriations amounting to \$30,287 for administration purposes, etc., and (4) a report for an appropriation of \$4,000 for the reconstruction of the building on Fletcher's field destroyed by fire on the 29th of April last.

The Committee then adjourned until Friday, the 21st of May, at 3 o'clock p.m.

Adjourned.

J. E. GAUTHIER,  
Secretary.

## PARKS AND FERRIES COMMITTEE

Report of adjourned meeting held the 21st of May.

Present: Ald. Lévesque, chairman, Nault, McKenna, Stearns and Leclaire.

1.—A delegation of the Committee *re* LaFontaine monument, appeared before the Committee and asked that permission be granted to said Committee to erect said monument at a certain place on LaFontaine Park.

*Resolved:* That the superintendent of squares be instructed to prepare a report in this connection for the next meeting.

2.—Submitted and read a letter from Mr. Alfred Dubois, asking to be appointed asst-superintendent of St. Helen's Island.

Laid on the table.

3.—Submitted and read a letter from the chief of Police, asking the Committee to take the necessary measures in order to prevent certain clubs from playing ball on Fletcher's field, between Duluth avenue and Rachel street.

The superintendent of Mount-Royal park having inform-